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PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA  

                   GRAD RIJEKA 
 

MJESNI ODBOR  GORNJA VEŽICA 
      VIJEĆE MJESNOG ODBORA  
 

KLASA :     026-02/19-01/10 
URBROJ : 2170/01-09-10-19-24 
Rijeka,       17. 12. 2019. 
 
 

ZAPISNIK 

SA 12. SJEDNICE VMO GORNJA VEŽICA 
 

12. sjednica VMO Gornja Vežica održana je 17. prosinca 2019. godine (utorak) s 
početkom u 16,00 sati u prostorijama MO Gornja Vežica, Zdravka Kučića 1. 
 
Sjednici su bili nazočni:   
- Ozren Kraljić, predsjednik VMO 
- Vinko Vukušić, zamjenik predsjednika VMO 
- Iva Ciper, član VMO 
- Adam Butigan, član VMO 
- Frančeska Sobol-Mišćević, član VMO 
- Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  

 
 

D N E V N I     R E D 

 

1. Usvajanje Programa rada i financijskog plana MO Gornja Vežica za 2020. 

godinu  

2. Razmatranje realizirane programske aktivnosti - Doček Svetog Nikole 

3. Razno 

 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen, bez primjedbi. 

 

 

AD 1 
  
 Nazočni su upoznati sa mišljenjem komisije koja je razmatrala Programe rada 
temeljem kojih je izrađen Financijski plan VMO Gornja Vežica za 2020. godinu skupa sa 
projekcijom za 2021. i 2022. godinu.  
 Nakon rasprave te razmatranja istih 

 Zaključeno je i jednoglasno usvojen sav predloženi materijal.    

 

AD 2 
 
Nazočni su razmotrili realizirani program Dočeka Svetog Nikole koji se održao u 

suradnji sa Župom Sv. Ana i vlč. Michelom Cittadinom. 
Program se odvijao 6. Prosinca s početkom u 17 sati u crkvi Svete Ane a vodila ga 

je časna sestra Dijana Lončarek.  
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U programu su sudjelovale Prve riječke mažoretkinje (mini-mini i kadeti), učenici 
OŠ Gornja Vežica i Sveti Nikola. 

Nakon plesa, pjesme, priče i smijeha, ispred ulaza u crkvu Sveti Nikola je 
predškolskoj djeci s područja Gornje Vežice podijelio slatke pakete dok su ostali sudionici 
programa počašćeni sa slatkišima i sokovima nakon održanog programa.   

 

AD 3 
  

Pod točkom Razno raspravljana je komunalna problematika područja Gornje 
Vežice. 
 Obzirom na dogovoren sastanak sa djelatnicima Rijeka prometa, raspravljena je 
problematika iz prometne domene koja će se nadležnima prenijeti na terenu prilikom 
sastanka.  
 Također je predloženo da im se prenese odnosno predloži otvaranje prometnice 
koja povezuje ulicu Kačjak prema Kampusu jer bi se na taj način rasteretio promet 
navedenim  područjem.  
  
 
Sjednica je završila u 19,00 sati.  
U Rijeci, 17. prosinca 2019. godine. 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.     
 
Zapisničarka-referentica za mjesnu samoupravu:       Predsjednik Vijeća mjesnog odbora:         
             Sonja Ban Oklobdžija                                                     Ozren Kraljić 


